
 Zpráva pro www stránky z výjezdního zasedání Rady ČT dne 12. a 13. 5. 1999 v Brně 
  

1)  Jednání Rady s vedením TS Brno  
 Ředitel TS Brno Z. Draho� vyslovil uspokojení ve věci spolupráce s vedením ČT, ujistil přítomné, �e tato 
spolupráce se výrazně zlep�ila po nástupu nového vedení. Upozornil v�ak, �e nárůst prostoru ve vysílacím 
schématu není zatím dostatečně kryt finančními prostředky. Rovně� ocenil materiál vedení ČT Adaptace 
producentského systému v ČT, přičem� zároveň vyslovil určité obavy z  mo�nosti centralistického 
rozhodování. Materiál je ov�em ve stádiu připomínkového řízení a jeho konečná podoba není je�tě 
ustálena. 
Rada rovně� nav�tívila redakci zpravodajství TS Brno. K. Burian seznámil přítomné členy Rady ČT se 
záměry RZ TS Brno (vybudování zpravodajského �tábu v Jihlavě, vyře�ení vztahů se zpravodajským 
týmem ve Zlíně - vyře�ení podřízenosti v Praze). Na závěr informací konstatoval vedoucí redaktor, �e 
spolupráce mezi RZ Brno a ústřední redakcí se výrazně zlep�ila. 
 

2)  Jednání Rady ČT 
• Vytvoření Expertního ekonomického týmu - rada navrhla A. Kinclovou a J. Podkonického, aby 

navrhli  experty do expertního ekonomického týmu - termín dodání pracovního návrhu: 26. 5. t.r.. 
• Výzkum Opinion Window - rada zadá stejný výzkum jako v roce 1997 - J. Jirák zajistí kontakt. 

 
 


